
 

 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst informatieronde  

Onderwerp  Informatieronde jaarstukken 2020 en kaderbrief 2021 - Fysiek 

Datum Behandeling  6 juli 2021 

Portefeuillehouder  Wethouders Krabbendam, Heijnen, Aarts    

Aanwezig  Via video-vergaderen: woordvoerders, ambtenaren, voorzitter en secretaris. 
Via de live-stream: overige raads- en burgerleden, organisaties en burgers. 

Woordvoerders  
 

 

Programma 2: Verkeer, Vervoer en Waterstaat 
Janssen (CDA), Mermi (SPM), Van der Gugten (GroenLinks), Barendse (D66), 
Van Ham (PvdA), Beckers (VVD), Schut (SP), Smeets (Partij Veilig Maastricht), 
Geurts (PVV), Martin (SAB), Bronckers (50PLUS), Nuyts (Liberale Partij 
Maastricht),  
 
Programma 7 Volksgezondheid en Milieu:   
Janssen (CDA), Mermi (SPM), Hermens (GroenLinks), Gardien (D66), Van Ham 
(PvdA), Van Heertum (VVD), Schut (SP), Smeets (Partij Veilig Maastricht), 
Geurts (PVV), Martin (SAB), Bronckers (50PLUS), Nuyts (Liberale Partij 
Maastricht), Groenewege (Groep Gunther), Lurvink (Groep Alexander Lurvink), 
 
Programma 8 Volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing 
(incl Erfgoed):   
Brüll (CDA), Makatita (SPM), Van der Gugten (GroenLinks), Gardien (D66), 
Borgignons (PvdA), Beckers (VVD), Schut (SP), Garnier (Partij Veilig Maastricht), 
Geurts (PVV), Martin (SAB), Bronckers (50PLUS), Nuyts (Liberale Partij 
Maastricht), Groenewege (Groep Gunther), Lurvink (Groep Alexander Lurvink), 
 

Voorzitter   Dhr. Steijns 

Secretaris   Mevr. Heijboer 

Samenvatting en afspraken  De voorzitter heet iedereen welkom bij de informatieronde en benoemt de 
parallele sessie. Tevens schetst hij de inhoud en het verloop van deze ronde. 
Per programmanummer leveren de aanwezige woordvoerders een bijdrage. De 
wethouders - ambtelijk ondersteund - beantwoorden de vragen.  
 
Programma 2 Verkeer, Vervoer en Waterstaat 
De woordvoerders stellen vragen en maken opmerking over o.a. de kosten van 
straatreiniging en afvalverwerking, het CROW niveau, het stimuleren van het 
openbaar vervoer na corona, de drielandentrein, de milieuzone, de Zero Emissie 
Stadslogistiek en het effect voor de middenstand, de mogelijkheden van kleine 
verkeersverbeteringen zoals bijv snelheidswijzigingen, de behoefte aan meer 
groen en de wens om te handelen conform het STOP-principe. Tevens wordt er 
gevraagd naar het voordeel dat is behaald op de post “legen van automaten”, 
hetgeen te maken heeft met de digitalisering. Ook het aantal parkeerplaatsen dat 
ieder jaar op 7600 staat, wordt opgemerkt (parkeerbeleid staat in het najaar op 
de agenda). Er wordt uitgelegd dat (mede vanwege corona) er een verlaging is 
van de beschikbaarheid van MTB’ers voor o.a. straatreiniging en om die reden 
sprake is geweest van meer inhuur. 



 

 

 

 

 

Vervolgens wordt er ook aandacht gevraagd voor het effect dat een levendige 
binnenstad met nieuwe functies (bioscoop, bowling etc) heeft op het verkeer en 
hoe dat aansluit bij de ambities naar een autoluwe binnenstad. 
 
Programma 7 Volksgezondheid en Milieu 
De woordvoerders stellen vragen en maken opmerking over o.a. de biomassa 
centrale in Lixhe/ Vise, de mogelijkheid de tijdelijke openbare toiletten structureel 
te maken, de stand van zaken van het ophalen van het incontinentiemateriaal 
(hierover wordt de raad in het najaar geïnformeerd), de kosten van het ruimen 
van de begraafplaatsen/ stenen en de mogelijkheden natuurlijke en 
diervriendelijke oplossingen te zoeken voor de overlast van de bevers (bijv via 
otters). Tevens wordt er aandacht gevraagd voor de rioolheffing en de 
achterstand in het terugbetalen en het effect op de omvang van de voorziening 
(deze is bedoeld om grote schommelingen in het tarief te voorkomen). Ook wordt 
er aandacht gevraagd voor het vervangen van de grote bomen waarover 
klachten zijn en of sprake is van een onveilige situatie. Grote/ oude bomen 
terugplaatsen blijkt kostbaar en zij hebben een beperktere levensduur (er is een 
aanvraag ingediend voor subsidie voor bomen bij de provincie). Ook komt de 
teruggedraaide bezuiniging van de fonteinen in het Centre Ceramique aan de 
orde en wordt er gesproken over de mogelijkheden van Europese subsidies voor 
bijv. duurzaamheid (dit blijkt de portefeuille van de burgemeester).    
 
Programma 8 Volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing 
(incl. Erfgoed) 
De woordvoerders stellen vragen en maken opmerkingen over o.a.de tiny houses 
voor daklozen op het terrein voetbalvereniging SCM in Malberg als zorgaanbod 
(past binnen bestemmingsplan valt onder maatschappelijk), de stabiliteit van de 
Kazematten, de behoefte aan ruimer aanbod voor woningen voor starters en of 
de mogelijkheid bestaat dat hier meer op gestuurd gaat worden (de 
woonprogrammering voorziet ruimte op termijn en de verordening betaalbare 
woningen komt in het najaar naar de raad). Ook komt de energietransitie 
(aardgasvrij) aan de orde, de bijbehorende kosten en de gewenste 
burgerparticipatie in deze. In het najaar wordt er een startdocument voor 
burgerparticipatie in de brede zin aan de raad voorgelegd. Tevens wordt er 
gesproken over de zonneweide Lanakerveld en het recente nieuws dat EMEC 
niet langer zal deelnemen. Dit verandert niets aan de tendervoorwaarden 
(waaronder burgerparticipatie) aangezien de gemeente samenwerkt met 
Sunvest.  
Er ontstaat een gesprek over het moment van slopen en het moment van 
heropbouw dat niet altijd op elkaar aansluit, maar voor de woningvoorraad wel 
wenselijk is. Er is sprake geweest van een rijksregeling die sloop stimuleerde en 
waardoor in de tijd sloop en bouwen niet altijd aansloot. 
 
Alle vragen worden door het college beantwoord. De voorzitter geeft aan dat er 
geen toezeggingen zijn gedaan, hij schetst het vervolgproces en sluit vervolgens 
de informatieronde. 

Toezeggingen  NVT 

 

 

 



 

 

 

 

 

 
Rondebriefje Informatieronde Fysiek 

Onderwerp Kaderbrief 2021 en Jaarstukken 2020 

Datum 06 juli, 2021 

Portefeuillehouder College 

Programmanummer 2. Verkeer, vervoer en waterstaat  

7. Volksgezondheid en milieu  

8. Volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing (incl. 
Erfgoed). 

Behandelend ambtenaar E Maussen 
Telefoonnummer: 043-350 5816 
Erwin.Maussen@maastricht.nl 

Wat hebben we aan het 
einde van de bijeenkomst 
bereikt?  

Informatie is uitgewisseld tussen college en raadsleden en iedereen is op een 
gelijk kennisniveau gebracht. Tijdens deze informatieronde kunnen vragen 
worden gesteld over de Kaderbrief 2021 en de Jaarstukken 2020 en nadere 
vragen n.a.v. de reeds gestelde technische vragen en antwoorden.  
 
Er vinden (deels) gelijktijdig 3 sessies plaats te weten:  
- bestuur en economie (programmanummers 0, 1, 3 en 5)  
- fysiek (programmanummers 2, 7 en 8)  
- sociaal (programmanummers 4, 5 (sport) en 6)  
 
In de informatieronde Fysiek kunnen vragen gesteld worden aangaande de 
beleidsvelden verkeer, vervoer, waterstaat,  volksgezondheid, milieu, 
volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing (incl. Erfgoed). 
Volgorde van behandeling is:  
- Verkeer, vervoer en waterstaat  
- Volksgezondheid en milieu  
- Volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing (incl. 
Erfgoed). 

 
Aangezien in het verleden soms onduidelijkheid bestond over programma 7 
herinneren wij u er graag aan dat vragen over ‘gezondheidszorg’, waaronder 
de ‘GGD’ en ‘Jeugdzorg’, onder het Sociaal Domein vallen. ‘Volksgezondheid’, 
het onderdeel in het Fysieke Domein, gaat vooral over zaken als ‘milieu’ en 
‘luchtkwaliteit’. 

Vorm bijeenkomst  Beantwoorden van verhelderende/informatieve vragen uit de raad 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Raad 

Verloop voorgaande 
proces 

Op 8 juni zijn de Kaderbrief 2021 en de Jaarstukken 2020 ter beschikking 
gesteld aan de raad. Raads- en burgerleden hebben schriftelijke informatieve 
vragen kunnen indienen tot uiterlijk 18 juni, 10 uur. Deze vragen worden 
schriftelijk beantwoord. 

Inhoud  De Kaderbrief 2021 vormt een opmaat richting de begroting 2022 met een 
schets van hoe we er meerjarig voorstaan. De jaarstukken bestaan uit de 
gemeenterekening en het jaarverslag. Zij vormen het sluitstuk van de P&C 
cyclus. In de jaarstukken legt het college verantwoording af aan de 
gemeenteraad over de realisatie van de prestaties uit de programmabegroting. 



 

 

 

 

 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Zich te informeren en verhelderende en informatieve vragen te stellen zodat zij 
alle informatie hebben om later het debat te kunnen voeren. 

Van de wethouder wordt 
gevraagd 

Waar mogelijk vragen te beantwoorden en/of een korte introductie/toelichting 
te geven. 

Van de ambetenaar wordt 
gevraagd 

De wethouder te ondersteunen in het delen van informatie met de raad door 
bijvoorbeeld vragen te beantwoorden. 

Van de inwoners wordt 
gevraagd 

Toehoorder, vanwege corona de livestream te volgen. 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
informatieronde 

Nee. 

Vervolgtraject Na de behandeling vandaag in de 3 informatierondes zal de 

behandeling worden voortgezet in de raadsvergadering van 14 juli a.s. 

 


